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Št.: 900-1/2018/2 

Datum: 5. 3. 2018 

 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
  

2. seje Sveta staršev v šolskem letu 2017/2018, ki je bila v torek, 20. 2. 2018, ob 17. uri v 

Osnovni šoli Dušana Flisa Hoče, v glasbeni učilnici - učilnici številka 22. 

 

Prisotni: 
Predstavniki staršev: priložena lista prisotnosti 

Ravnatelj: g. Alojz VELIČKI 

Pomočnica ravnatelja: ga. Darja VANTUR 

Zapisnikarica: ga. Martina FRAS 

Povabljeni: ga. Edita BELAK, spec. pedagoginja, ga. Silvija TKALEC, učiteljica 

 

Opravičeno odsotni: 
Predstavniki staršev šole: oddelki 1. a, 3. b, 3. c, 5. a, 6. a, 8. b, 9. a, 9. b. 

 

Dnevni red: 
1. Uvodni pozdrav, ugotovitev prisotnosti, sklepčnosti in imenovanje zapisnikarice. 

2. Pregled sklepov in potrditev zapisnika 1. seje z dne, 28. 9. 2017. 

3. Informacije ravnatelja. 

4. Varne šolske poti (predstavitev ankete). 

5. Učenci s posebnimi potrebami v osnovni šoli. 

6. Predlogi in pobude staršev.  

7. Razno. 

 

 

AD1  Uvodni pozdrav, ugotovitev prisotnosti, sklepčnosti in imenovanje zapisnikarice 
 

Predsednik pozdravi zbrane in predstavi dnevni red 2. seje Sveta staršev. V nadaljevanju na 

kratko predstavi letak Aktiv svetov staršev mariborskih šol, katerega tudi razdeli predstavnikom 

oddelkov šole in je priloga tega zapisnika. 

Predsednik preveri prisotnost predstavnikov. Prisotnih je bilo 19 predstavnikov razredov šole, 

kar predstavlja večino, tako da je seja tudi sklepčna. Poda se predlog za zapisnikarico, ga. 

Martino Fras, katero predstavniki staršev soglasno potrdijo. 

 

SKLEP 1: Svet staršev je bil sklepčen, prisotnih je bilo 19 predstavnikov razredov, 

predstavniki so potrdili predlagani dnevni red (soglasno po listi prisotnosti). 

 

SKLEP 2: Za zapisnikarico Sveta staršev so imenovali ga. Martino Fras (soglasno po listi 

prisotnosti). 

 

 

AD2 Pregled sklepov in potrditev zapisnika 1. seje z dne, 28. 9. 2017. 

 
 

Predsednik da v obravnavo sklepe zapisnika 1. seje Sveta staršev iz šolskega leta 2017/2018 in 

mailto:os-hoce@guest.arnes.si
http://www.os-hoce.si/


2 
 

ker ni bilo pripomb, ga predstavniki staršev soglasno potrdijo. 

 

SKLEP 3: Predstavniki Sveta staršev potrdijo zapisnik 1. seje iz šolskega leta 2017/2018 

(soglasno po listi prisotnosti). 

 

 

AD3 Informacije ravnatelja 

 

Ravnatelj v nadaljevanju predstavi dosedanje delo in dosežke v 1. ocenjevalnem obdobju, ki je 

bilo zelo uspešno zaključeno. Vzgojnih ukrepov je bilo malo, saj v večini primerov zadostujejo 

že pogovori z učenci in tako vzgojno problematiko uspešno sproti rešujemo. Pouk poteka v 

skladu z učnim načrtom, vsi zastavljeni cilji so bili realizirani. Učenci še naprej dosegajo 

odlične rezultate na tekmovanjih iz znanja in športa. Poudarek še naprej na formativnem 

spremljanju znanja učencev in uvajanju različnih bralno – učnih strategij. 

 

Tudi letos smo uspešno izpeljali božično – novoletni koncert v Kulturnem domu v Hočah. Lani 

smo zaključili projekt Zdrava šola, kjer smo želeli učence navaditi na zdrav način življenja.  

Zelo dobro sodelujemo s krajevno organizacijo rdečega križa, izveden je bil sprejem učencev 

2. razredov med mlade člane RK, uspešno smo izvedli tudi dve krvodajalski akciji. Prav tako 

je bilo uspešno izvedeno praznovanje 120. obletnice podružnične šole Reka – Pohorje in hkrati 

izpeljana tudi prireditev Šport špas. Za učence smo pripravili presenečenje v okviru projekta 

»20 za 20«, kjer je g. Marko Soršak Soki šoli podaril bobne, prisoten je bil tudi župan občine 

Hoče – Slivnica, g. Marko Soršak, ki je šoli podaril električno kitaro. Tudi letos nadaljujemo s 

projektom Razvoj digitalnih kompetenc, kjer poskušamo učence osveščati, kako varno 

uporabljati internet. 

 

V tem času poteka tudi vpis v prvi razred šolskega leta 2018/19, imeli bomo tri oddelke v 

matični šoli in en oddelek na podružnični šoli.  

 

Ravnatelj povabi starše na delavnico 50 odtenkov otroških in najstniških zvijač za starše in 

otroke. 

 

Podrobnejše poročilo je priloga tega zapisnika.  

 

 

AD4 Varne šolske poti (predstavitev ankete). 

 

Ravnatelj kratko predstavi problematiko in preda besedo ga. Silviji Tkalec, učiteljici 5. c 

razreda in mentorici prometne vzgoje našim bodočim voznikov koles, je tudi vezni člen z 

Občino Hoče – Slivnica pri iskanju najboljših rešitev glede šolskih poti.  

 

V začetku šolskega leta so bile staršem razdeljene ankete na temo varnejših šolskih poti. Ga. 

Tkalec predstavi rezultate in ugotovitve ankete. Veliko učencev je izrazilo željo, da bi 

prikolesarili v šolo, če bi bile poti varnejše. Največji problem na poti do šole predstavljajo 

visoke hitrosti avtomobilov, gost promet in slaba preglednost na cesti, prav tako ni ustreznih 

površin za pešce in kolesarje. V nadaljevanju pokaže posnetke učencev, ki so predstavili svojo 

pot do šole iz različnih smeri. 

 

Anketa, rezultati in predlogi so priloga tega zapisnika. Starši niso imeli dodatnih vprašanj. 
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AD5 Učenci s posebnimi potrebami v osnovni šoli 

 

V nadaljevanju predsednik preda besedo še ga. Editi Belak, specialni pedagoginji za šolske in 

predšolske otroke. Ga. Belak na kratko predstavi osnovne stvari, kako poteka delo z učenci s 

posebnimi potrebami, kakšni so postopki in pravilne smernice za obravnavo.  

Starši niso imeli dodatnih vprašanj. 

Podrobna predstavitev je priloga tega zapisnika. 

 

 

AD6 Predlogi staršev iz roditeljskih sestankov  

 

V nadaljevanju so predstavniki Sveta staršev podali predloge ali pobude svojega razreda. Še 

prej ravnatelj odgovori na predlog iz prejšnje seje, glede bližnjice k vhodu do nižje stopnje. 

Bližnjica naj bi se uredila v spomladanskih mesecih (v sodelovanju z občino HS) 

 

Predstavnica 2. b razreda: Starše zanima ali je predvidena kakšna prenova umivalnikov v 

razredih, saj so zelo dotrajani, tudi voda slabo teče. 

Ravnatelj odgovori, da je prenova umivalnikov v dolgoročnem planu, stari kompleks šole je 

precej dotrajan, zato je predvidena obnova v doglednem času. Župan Občine Hoče – Slivnica 

si je stvari tudi že ogledal, glavni problem je zagotovitev finančnih sredstev, zato se bodo stvari 

sproti urejale glede na finančne zmožnosti. 

 

Predstavnica 3. a razreda: Starše zanima ali je v planu asfaltiranje Kotnikove ceste mimo tenis 

igrišč oz. ali se bi lahko ta pot kako uredila, saj jo učenci veliko uporabljajo.  

Ravnatelj odgovori, da je promet v celoti odvisen od drugih dejavnikov, šola kot takšna ne more 

vplivati na promet, lahko le opozarja otroke in starše na previdnost. Kar se tiče infrastrukture, 

pa je v pristojnosti občine ali celo države, odvisno za katere ceste gre. 

 

Predstavnik 4. c razreda: Starši so ponovno izrazili željo po zimski šoli v naravi, da bi se 

namenila učenju smučanja. 

Ravnatelj razloži, da je že v preteklosti anketa, ki so jo izvedli med učenci in starši pokazala, 

da ni zadostnega interesa glede zimske šole v naravi, saj se učenci raje odločijo za »morsko 

šolo v naravi«. Smučanje je našim učencem veliko bolj dostopno kot katerim drugim šolam, saj 

je naša lokacija pod Pohorjem.   

 

Predstavnica 4. d razreda: Letos so učenci izpadli iz akcije Smučar na smuči, saj so mnenja, da 

so prijavnice dobili prepozno in starši dejansko niso imeli časa razmisliti o prijavi. Njihov 

razred je dobil prijavnice šele 4. 1., ko je tudi že bil zadnji dan za prijavo razredov. Poziv za 

prijavo je bil objavljen že vse od 13. 12. 2017 na Facebook strani akcije Smučar na smuči, rok 

za prijavo pa je bil do 4. 1. 2018. Zato so starši mnenja, da so prepozno dobili možnost prijave 

in debate o tem projektu.  

Ravnatelj pove, da je prijave zbiral športni učitelj, g. Boštjan Koren, ki je tudi izpeljal anketo 

v 4. razredih, v 4. a  bi se prijavilo 14 učencev, v 4. b 4 učenci, v 4. c 14 učencev in v 4. d 11 

učencev. Da bi bila akcija uspešna, bi moralo biti prijavljenih vsaj 90% vseh učencev 4. 

razredov. Se pa strinja, da je bilo časa za prijavo premalo. 

 

Predstavnica 6. c razreda: Starši so povedali, da imajo učenci ob ponedeljkih premalo časa za 

kosilo glede na urnik. Na kosilo gredo šele ob 13.30 in imajo časa samo 15 minut do naslednje 

ure 13.45. Jedilnica je premajhna za vse in včasih učenci niti ne pridejo pravočasno na vrsto ali 

pa imajo premalo časa, da bi se lahko najedli. Zanima jih, ali obstaja kakšna možnost, da bi 

imeli ti učenci prednost in bi se jih spustilo naprej. 

Ravnatelj pove, da bomo poskusili urediti zadevo s pogovorom z vodjo kuhinje in dežurnimi 

učitelji pri delitvi kosil. 
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Predstavnica 7. a razreda: Starši so predlagali dodatno interesno dejavnost na temo finančna 

pismenost, ali bi bila možno izvedba? 

Ravnatelj pove, da se bomo pozanimali in če bo tudi interes več otrok ter bomo uspeli najti 

primernega mentorja, bomo zadevo lahko tudi realizirali v prihodnjem šolskem letu.  

 

Predstavnik 8. c razreda: Predstavnik izpostavi problematiko prometa in hitrosti avtomobilov 

okrog šole, starši se tudi ne peljejo okrog šole, ampak kar mimo kuhinje, kjer je prepovedano 

za avtomobile. 

 

 

AD7  Razno 

 

Predsednik v nadaljevanju pove, da morajo predstavniki ponovno izbrat fotografa za slikanje 

razredov. Na šolo smo prejeli tri ponudbe, katere so bile poslane v pregled predstavnikom 

razredov že pred sejo Sveta staršev, tako da so lahko preučili ponujeno. Predsednik da izbor na 

javno glasovanje, najprej ponudbo Prijatelj & prijatelj d.o.o., za katero glasuje 18 

predstavnikov, za ponudbo Foto Brbre ne glasuje nihče, za ponudbo Studia Ventura glasuje 1 

predstavnica. Izbran fotograf tako ostaja podjetje Prijatelj & prijatelj d.o.o. 

 

SKLEP 4: Predstavniki staršev so na javnem glasovanju z 18. glasovi za izbrali ponudbo 

podjetja Prijatelj & Prijatelj za fotografiranje oddelkov.  

 

Ena izmed predstavnic staršev želi še izpostaviti letovanje v Punatu, saj se otroci neradi 

prijavljajo za to letovanje in ostajajo mesta prosta, zato če pozna kdo koga, ki svojim otrokom 

ne more omogočiti letovanja na morju, da se jih pozove in se jim predlaga letovanje v Punatu. 

Zahvali se tudi šoli s strani RK za lep sprejem mladih članov RK in za izvedene krvodajalske 

akcije. 

 

Ker je bila tematika sestanka izčrpna in ni bilo dodatnih vprašanj se je predsednik Sveta staršev 

zahvalil vsem prisotnim za udeležbo in zaključi 2. sejo ob 18.45. 

 

 

 

 

 Zapisnikarica:      Predsednik Sveta staršev: 

 ga. Martina Fras     g. Radovan Krajnc 
 

 

 

 

 

 

Priloge:   

- Seznam prisotnosti; 

- Poročilo ravnatelja; 

- Letak Aktiv svetov staršev mariborskih šol; 

- Predstavitev ga. Tkalec - Anketa Prometna problematika, s katero se učenci srečujejo 

na poti v šolo; Predlogi za izboljšanje varnosti in pohvale; 

- Predstavitev ga. Belak - Otroci s posebnimi vzgojno izobraževanimi potrebami. 

- Ponudbe fotografov (Prijatelj & prijatelj d.o.o., Foto Brbre, Studio Ventura) 


